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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2022/23:516 Äldreomsorgslyftets avskaffande 

I höstens budgetproposition kunde vi läsa att 2023 skulle bli det sista året för 
Äldreomsorgslyftet. Som vi har framfört i flera frågor, i interpellationsdebatter 
och inte minst i vår egen budgetmotion, anser vi socialdemokrater att lyftet bör 
förlängas till åtminstone 2026. Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) har 
också uttalat att de hoppas att satsningen förlängs. 

Regeringen har dock varit tydlig med att Äldreomsorgslyftet ska avvecklas. 
Detta trots att reformen visat sig på kort tid bli en viktig pusselbit i arbetet med 
kompetensförsörjningen inom äldreomsorgen. Reformen har tydligt mött ett 
behov som man har ute i kommunerna med att stärka kompetensen inom 
kommunalt finansierad vård och omsorg om äldre och på ett bra sätt gett 
möjlighet till både ny och befintlig personal att utbilda sig på arbetstid. 

Min fråga till statsrådet Anna Tenje är: 

 

Mot vilken bakgrund och med vilket underlag fattade man som regering 
beslutet att år 2023 skulle bli satsningens sista år?

………………………………………

Fredrik Lundh Sammeli (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-04-04
Besvaras senast
2023-04-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


